

Title (en)

Envelope for the simultaneous presentation of a container and a publicity object.

Title (de)

Hülle zur gleichzeitigen Präsentation eines Behälters und eines Werbegegenstandes.

Title (fr)

Enveloppe destinée à la présentation simultanée d'un contenant et d'un objet publicitaire.

Publication

**EP 0669266 A1 19950830 (FR)**

Application

**EP 95400372 A 19950222**

Priority

FR 9402115 A 19940224

Abstract (en)

The package comprises an envelope in the form of a thermo-shrink sleeve (5) of plastics, equipped at one end with a semi-rigid shell (6) which leaves a space adjacent to the container to hold an object (7), e.g. in the form of a publicity article or gift. The space can also be used to contain a ticket or leaflet (12) with additional information. In a variant of the design the space of for the additional product can form of a bulge on the side of the sleeve. The sleeve can have a transverse (9) or lengthwise perforated line to facilitate its removal after purchase.

Abstract (fr)

Enveloppe plus particulièrement destinée à l'emballage d'un contenant (1) renfermant un produit de consommation, du type constitué par un manchon préformé (5) en matière plastique thermorétractable formant ou non un support d'informations et ayant des dimensions initiales supérieures à celles du contenant (1), pour ensuite l'entourer étroitement par rétraction définitive au cours d'une opération de chauffage, caractérisée en ce que le manchon (5) comporte localement au moins une coque (6) formant un logement semi-rigide au moins, destiné à l'intégration dans ladite enveloppe d'un objet (7) devant être rendu indissociable du contenant (1) jusqu'à son achat et dont le prélèvement ultérieur ne détériore pas la présentation d'origine du contenant (1). <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 75/54**

IPC 8 full level

**B65D 23/12** (2006.01); **B65D 75/54** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 23/12** (2013.01); **B65D 75/54** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2615490 A1 19881125 - JACOB SARL FERNAND [FR]
- [A] US 3764002 A 19731009 - MILLER A, et al

Cited by

FR2804660A1; WO0158770A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE DK ES FR GB IE IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0669266 A1 19950830; EP 0669266 B1 19970924**; DE 69500744 D1 19971030; ES 2109054 T3 19980101; FR 2716444 A1 19950825;  
FR 2716444 B1 19960607

DOCDB simple family (application)

**EP 95400372 A 19950222**; DE 69500744 T 19950222; ES 95400372 T 19950222; FR 9402115 A 19940224